

at 8.06 p.m., the Chairman, Mr. Clermont, presiding.

Members present: Messrs. Clermont, Gillespie, Kaplan, Lambert (*Edmonton West*), Leblanc (*Laurier*), Mahoney, McCleave, Noël, Ritchie, Saltsman, Trudel, Whicher—(12).

In attendance: Mr. Whitestone, Adviser to the Committee.

Witnesses: From the Ontario Association of Architects: Mr. Frank J. K. Nicol; Mr. P. John Ranta; *From the Royal Architectural Institute of Canada:* Mr. Gordon R. Arnott, President; Mr. C. F. T. Rounthwaite, Honorary-Treasurer; Mr. John Nelligan, Solicitor.

The Chairman introduced the representatives and invited a spokesman from each group to make an opening statement.

Thereafter, the Members questioned the witnesses on their respective briefs (*See Appendices B-34 and B-35 for briefs of Ontario Association of Architects and the Royal Architectural Institute of Canada*).

There being no further questions, the Committee adjourned at 9.40 p.m. until 11.00 a.m. May 21, 1970.

Le cogreffier du Comité,
R. V. VIRR,
Joint Clerk of the Committee.

se réunit de nouveau à 8h 06. Le président, M. Clermont, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Clermont, Gillespie, Kaplan, Lambert (*Edmonton-Ouest*), Leblanc (*Laurier*), Mahoney, McCleave, Noël, Ritchie, Saltsman, Trudel, Whicher—(12).

Également présent: M. Whitestone, conseiller du Comité.

Témoins: de l'Ontario Association of Architects: MM. Frank J. K. Nicol; P. John Ranta. *De l'Institut royal d'architecture:* MM. Gordon R. Arnott, président; C. F. T. Rounthwaite, trésorier honoraire; John Nelligan, solliciteur.

Le président présente les représentants et invite le porte-parole de chaque groupe à faire une déclaration d'ouverture.

Par la suite, les députés interrogent les témoins sur leurs mémoires respectifs (*Voir appendices B-34 et B-35, mémoires de l'Ontario Association of Architects et de l'Institut royal d'architecture du Canada*).

Comme il n'y a plus d'autres questions, la séance du Comité est levée, à 9h 40 du soir, jusqu'à 11h du matin le 21 mai 1970.